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adviesorgaan over procedurele, organisatorische  
en vergadertechnische zaken voor de raad 

 

 
 

datum woensdag 5 april 2017 van 20.00 uur tot 21.45 uur 
aanwezig Henny Ekelschot (voorzitter), Elias Bom (STERK Woerden), Heerd Jan Hoogeveen (D66), 

Hendrie van Assem (Inwonersbelangen), Marieke van Noort (Progressief Woerden), Arjan 
Noorthoek (CDA), Simon Brouwer (ChristenUnie/SGP), Stefan van Hameren (VVD), Jaap 
van der Does (LijstvanderDoes), Victor Molkenboer (burgemeester), Erwin Geldorp 
(griffier) en Onno Vliegenthart (adj. griffier/verslag).  

afwezig - 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda  

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet de aanwezigen welkom.  

 
2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

 
3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

 Het Presidium stelt de besluitenlijst van de vergadering van 21 februari ongewijzigd vast. 

 Naar aanleiding van punt 15 stelt de heer Noorthoek een opvallende gebeurtenis tijdens de 
commissie Ruimte van 16 maart aan de orde, waarbij een commissielid van Progressief 
Woerden tijdens de vergadering ‘van pet wisselde’ en in zijn rol als voorzitter van een 
wijkplatform ging inspreken. Een meerderheid van het Presidium vindt dit, gelet op de 
discussie in voorgaande vergaderingen, niet passend en in ieder geval niet handig voor de 
beeldvorming. Het blijft echter een zaak van de fractie. Mevrouw Van Noort zal dit in haar 
fractie aan de orde stellen en het Presidium in de volgende vergadering een terugkoppeling 
geven.  

 Naar aanleiding van punt 5 stelt de heer Brouwer de uitslagenavond van de Tweede 
Kamerverkiezingen aan de orde. Hij vond de gekozen opzet, afwijkend van hetgeen 
besproken in de vergadering, geen succes. Binnen het Presidium wordt daar verschillend 
over gedacht. Burgemeester Molkenboer geeft een uitleg bij de organisatie op deze wijze. 
Afgesproken wordt dat voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2018 een opzet wordt 
voorbereid door het team Communicatie die door het presidium besproken kan worden.  

 
4. Actiepunten/planning 

 Verschillende Presidiumleden uiten hun onvrede over het (niet) nakomen van afspraken uit 
de Lange Termijnagenda door het college. Dit komt nader aan de orde bij agendapunt 8. 

 De heer Brouwer vraagt naar de ziekteverzuimcijfers. Van het 1
e
 kwartaal van 2017 zijn deze 

inmiddels bekend. De burgemeester zegt toe deze beschikbaar te stellen. 

 Het onderwerp organisatieontwikkeling wordt behandeld in de informatiebijeenkomst van 1 
juni en voorafgaand aan de Commissie Algemeen van 4 oktober, zodat de resultaten van het 
beleid meegenomen kunnen worden bij behandeling van de begroting.  

 Het vervolg van het raadsgesprek over de bestuurscultuur wordt onderdeel van het 
inwerkprogramma voor de nieuwe raad. 

 De actiepuntenlijst wordt met inbegrip van bovengenoemde opmerkingen vastgesteld. 

 
5. Actualiteiten 

Verloop discussie cie. Ruimte inzake UMTS-mast / agenderen burgerbrieven in het algemeen 
De heer Van Hameren vraagt het presidium een uitspraak te doen over de wenselijkheid van het 
agenderen van burgerbrieven. Besproken wordt de behandeling van het onderwerp UMTS-mast 
in de commissievergadering Ruimte van 16 maart en het wekken van verwachtingen bij het 
uitnodigen van insprekers. Afgesproken wordt dat er zo goed als mogelijk verwachtingen moeten 



PRESIDIUM Woerden | besluitenlijst  

2 van 3 

 

worden gemanaged bij insprekers en de commissie. Daarnaast heeft de commissievoorzitter een 
belangrijke rol tijdens de vergadering op het moment dat er een ‘incident’ optreedt. De 
burgemeester geeft aan dit specifieke voorbeeld en het communiceren van het college en de 
ambtelijke organisatie uit te zoeken. In de volgende presidiumvergadering komt hij hierop terug. 
De heer Van Hameren roept op om terughoudend om te gaan met het agenderen van 
burgerbrieven.  
 
Opzet bestuursuitje september 2017 
Het voorstel om tijdens het bestuursuitje de naar woningen getransformeerde kantoorpanden in 
Nieuwegein te bezoeken wordt positief ontvangen. Daarnaast wordt gezocht naar een invulling 
op het welzijnsvlak in Woerden, bijvoorbeeld in de Turnhal. Restaurant Viviamo wordt benaderd 
voor het diner. 
  
Annuleren bijeenkomst Verbonden Partijen 19 april / werkbezoek Gouda 
Het Presidium neemt het vervallen van de bijeenkomst Verbonden Partijen voor kennisgeving 
aan en ziet de raadsinformatiebrief over het onderwerp met belangstelling tegemoet.  
 
Ris-kalender 

 De heer Brouwer stelt voor dat alle bijeenkomsten waarvoor de raad wordt uitgenodigd, ook 
de bijeenkomsten vanuit politieke partijen, weer in het RIS komen te staan. Na een korte 
bespreking kan een meerderheid van de leden hiermee instemmen.  

 De heer Van der Does stelt het gebruik van vergaderruimten door politieke partijen (in plaats 
van de fracties) aan de orde. De burgemeester stelt voor om de desbetreffende politieke 
partij samen met de griffier uit te nodigen voor een kennismakingsgesprek.  

 De burgemeester geeft de fracties mee om zoveel mogelijk gezamenlijk op te trekken in de 
acties tegen de olie- en gaswinning in Woerden. 

 
Logistiek Informatiebijeenkomst 6 april 
Niet voor alle fracties komt de verdeling van de informatiebijenkomst over 3 locaties en de laatste 
agendawijzigingen goed uit vanwege de bemensing. Het Presidium verzoekt om vast te houden 
aan de (eerste) gepubliceerde programmaopzet en slechts in uitzonderingsgevallen 3 
bijeenkomsten naast elkaar te houden. 

 
6. Concept-raadsvoorstel (17R.00177) inzake vermindering aantal wethouders 

gemeente Woerden 
Het Presidium wordt voorgesteld bijgevoegde raadsvoorstel door te geleiden naar de 
(hamerstukkenlijst) van de raadsvergadering van 20 april 2017. 
De leden van het Presidium zijn akkoord met het concept-raadsvoorstel en geleiden het stuk als 
hamerstuk door naar de raadsvergadering van 20 april 2017. 

 
7. Concept-raadsvoorstel (16R.00612) inzake vaststellen gedragscode voor 

burgemeester en wethouders en voor raadsleden en fractieassistenten 
Het Presidium wordt gevraagd bijgevoegde voorstel door te geleiden naar de (hamerstukkenlijst 
van de) raadsvergadering van 20 april 2017. 
De leden van het Presidium zijn akkoord met het concept-raadsvoorstel en geleiden het stuk als 
hamerstuk door naar de raadsvergadering van 20 april 2017. 

 
8. Concept-raadsvoorstel (17R.00190) inzake aanpassing Reglement van Orde 

voor de raadscommissies gemeente Woerden 2012 
Het Presidium wordt gevraagd een uitspraak te doen over bijgevoegde voorstel en bijlagen en het 
vervolgproces te bepalen: 
a. doorgeleiden naar de raadsvergadering van april; 
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b. doorgeleiden naar de commissie- en raadsvergadering van mei; 
c. anders. 
Daarnaast kunnen geïnteresseerde raadsleden zich aanmelden voor de agendacommissie. 

 De heer Brouwer zou het jammer vinden als niet meer mogelijk is dat fractieassistenten niet 
meer de informatiebijeenkomsten kunnen voorzitten. De griffier legt uit dat afwijken van de 
wettelijke bepaling invloed heeft op het vervallen van de immuniteit van alle 
vergaderdeelnemers. Met het voorzitterschap van fractie-assistenten kan desgewenst wel 
pragmatisch omgegaan worden. 

 De leden geven mee om de agendacommissie in eerste instantie te laten bestaan uit een 
afvaardiging van de commissievoorzitters.  

 De leden van het Presidium zijn positief over het voorstel en geleiden het stuk als hamerstuk 
door naar de raadsvergadering van 20 april 2017. 

 
9. Griffieplan 2017 – maart 2018 

Het Presidium wordt gevraagd het griffieplan 2017 - maart 2018 vast te stellen. 
Het Presidium is positief over de opzet en stelt het plan vast. 

 
10. Rondvraag 

 De heer Van Assem vraagt naar de communicatie over het plan van de ondernemer met 
betrekking tot de exploitatie Cattenbroekerplas. De plannen van de ondernemer waren 
eerder bekend via de pers dan dat de raad het memo ontving met de beperkte informatie. 
Het is daarnaast ongewenst dat de raad wordt gevraagd in de informatiebijeenkomst een 
richtinggevende uitspraak te doen. De burgemeester stelt dat de raad zich niet in 
raadsinformatiebijeenkomsten hoeft uit te spreken over een onderwerp. Dit geldt hetzelfde 
voor het onderwerp IBOR waarbij de raad is gevraagd om zich richtinggevend uit te spreken 
zonder dat er sprake is van informatie waarmee de fracties zich kunnen voorbereiden.  

 De heer Van Assem vond het ongepast dat in de laatste raadsvergadering over een 
onderwerp waarover reeds artikel 40-vragen waren ingediend mondelinge vragen werden 
gesteld door een andere fractie. De heer Van Hameren geeft aan dat hij, ten onrechte, de 
verwachting had dat de mondelinge vragen niet door zijn fractie gesteld zouden worden 
omdat ze niet op de agenda stonden. Hij geeft daarbij aan dat de vragen niet op deze wijze 
gesteld hadden mogen worden. 

 De heer Noorthoek meldt dat de werkgroep Verkeersvisie graag een presentatie wil geven 
aan de raad in juni en de individuele fracties wil bezoeken. Aan de griffie wordt gevraagd een 
voorstel te doen voor de planning van deze acties. 

 De heren Van der Does en Brouwer vragen aandacht voor de behandeling en communicatie 
rond vergunningaanvragen. De burgemeester neemt de opmerkingen en vragen mee terug 
naar college en ambtelijke organisatie.  

 
11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. 


